
Załącznik nr 1 do protokołu z 45 sesji 2022-04-29-transkrypcja nagrania z sesji 

 
Piotr Kapera 
Witam państwa na XLV Sesji Rady Miejskiej w Radłowie. Bardzo serdecznie bardzo witam Pana Burmistrza, 
Panie i Panów Radnych, witam Panią Skarbnik, Kierowników Jednostek Organizacyjnych Urzędu Gminy, 
Obsługę Rady również witam. I przechodzimy do porządku obrad.  
W obradach dzisiejszej sesji uczestniczy 14 Radnych, jest więc większość do podejmowania prawomocnych 
uchwał. Przed chwilą mieliśmy Komisję i na Komisjach zostały zgłoszone pewne uwagi co do porządku. Proszę 
Pana Burmistrza o zabranie głosu.  
Wiesław Armatys 
Proszę Państwa, ja chciałem złożyć wniosek o wycofanie z porządku obraz podpunktu (d), dotyczącego 
wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości. W nawiązaniu do tego co myśmy tu dyskutowali na 
Komisjach. Bardzo proszę o wycofanie go z porządku obrad.  
Piotr Kapera 
Dziękuję bardzo. Przystępujemy do głosowania. Kto z Państwa Radnych jest za tym, aby z dzisiejszej sesji 
wykreślić podpunkt (d), proszę o podniesienie ręki. Kto jest przeciwny? Kto się wstrzymał? Dziękuję.  
12 Radnych głosowało za usunięciem z porządku obrad, 2 Radnych wstrzymało się od głosu.  
I proponowany porządek obrad po zmianach.  
Pkt 1, otwarcie obrad.  
Pkt 2, odczytanie porządku obrad.  
Pkt 3, przyjęcie protokołu z XLIV Sesji Rady Miejskiej w Radłowie, z dnia 11 kwietnia 2022 r.  
Pkt 4, podjęcie uchwały w sprawie:  
(a) zmiany wieloletniej prognozy finansowej,  
(b) zmiany uchwały budżetowej na rok 2022,  
(c) sprzedaży nieruchomości,  
(d) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Radłów w rejonie ul. Leśnej, 
Polnej, Kolejowej, w Radłowie, etap: A, C, D, G. 
(e)Przyjęcie sprawozdania z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za rok 2021.  
Pkt 5, wolne wnioski i zakończenie obrad sesji.  
Kto z Państwa Radnych jest za takim porządkiem obrad proszę podniesienie ręki. Kto jest przeciwny? Kto się 
wstrzymał? Dziękuje.  
Przystępujemy teraz zgodnie z przyjętym porządkiem obrad, do przyjęcia protokołu z XLIV Sesji Rady 
Miejskiej w Radłowie z dnia 11 kwietnia 2022 r. Protokół ten był wystawiony w biurze Inspektora do spraw 
Rady.  
Każdy Radny, zainteresowany mógł się z nim zapoznać. Czy życzą sobie Państwo, aby został on dzisiaj 
odczytany na sesji?  
Jest wniosek, aby przyjąć go bez czytania, kto z Państwa Radnych jest za takim wnioskiem proszę 
o podniesienie ręki. Kto jest przeciwny? Kto się wstrzymał? Dziękuję.  
Przystępujemy do przyjęcia protokołu. Kto z Państwa Radnych jest za przyjęcie protokołu z XLIV Sesji Rady 
Miejskiej w Radłowie, proszę o podniesienie ręki. Kto jest przeciwny? Kto się wstrzymał? Dziękuję.  
Protokół został przyjęty 14 głosami za.  
Kolejny pkt dzisiejszej sesji to pkt 4, i jest to podjęcie uchwały w sprawie,  
a) wieloletniej prognozy finansowej. I temat był omówiony przez Panią Skarbnik na wspólnym posiedzeniu 
Komisji przed sesją dzisiaj.  
Czy są jeszcze jakieś pytania, jeżeli chodzi o ten pkt dzisiejszej sesji? Nie widzę.  
Jest wniosek, aby przyjąć uchwałę bez czytania. Kto z Państwa Radnych jest za, proszę o podniesienie ręki. 
Kto jest przeciwny? Kto się wstrzymał? Dziękuję.  
Przystępujemy do głosowania. Proszę o naciśnięcie przycisków.  
Za przyjęciem uchwały głosowali wszyscy Radni, więc 14 Radnych.  
Kolejny pkt, to pkt 4, podpunkt b), zmiana uchwały budżetowej na rok 2022, również ten pkt był omówiony 
przez Panią Skarbnik na wspólnym posiedzeniu Komisji przed sesją. Czy są jakieś pytania albo uwagi do tego 
pkt? Nie widzę.  
Jest wniosek, aby przyjąć uchwałę bez czytania. Proszę o podniesienie ręki kto jest za tym wnioskiem. Kto 
jest przeciwny? Kto się wstrzymał? Dziękuję.  
Przystępujemy do głosowania.  
Za przyjęciem uchwały głosowało 14 Radnych, więc wszyscy obecni dzisiaj na sesji.  
Kolejny punkt, to podpunkt c), i jest to sprzedaż nieruchomości.  



Temat również był omówiony przez pracownika Urzędu Gminy na wspólnym posiedzeniu komisji, była dość 
mocna dyskusja, ale myślę, że te wszystkie rzeczy zostały wyjaśnione, ale jeżeli jeszcze jakieś są, to bardzo 
proszę. Nie widzę...To dotyczy miejscowości Wola Radłowska, sprzedaży działek w miejscowości Wola 
Radłowska. Jest wniosek, aby przyjąć uchwałę bez czytania. Kto z Państwa Radnych jest za takim wnioskiem? 
Proszę o podniesienie ręki. Kto jest przeciwny? Kto się wstrzymał? Dziękuję.  
Przystępujemy do głosowania.  
Za przyjęciem uchwały dotyczącej sprzedaży nieruchomości głosowało 14 Radnych. Wszyscy obecni dzisiaj 
na sali.  
Jest propozycja, aby Proszę Państwa ogłosić 5 minut przerwy, więc ogłaszam przerwę 5 minutową. 
 
I przystępujemy teraz do punktu d), i jest to uchwalenie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Radłów, w rejonie ul. Leśnej, Polnej, Kolejowej w Radłowie. Etap A, C, D, i G. 
Na wspólnej Komisji mieliśmy omówienie tego tematu. Jeżeli są jeszcze jakieś pytania tutaj do Pani, to bardzo 
proszę Państwa Radnych. Nie widzę.  
Ja bym jeszcze może oddał Pani głos, jakby Pani coś chciała powiedzieć dodatkowo.  
Małgorzata Przybysz -Ławnicka 
Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie Burmistrzu. Chciałam zwrócić uwagę jedynie na fakt, że 
procedura planu miejscowego przebiegała z czterokrotnym wyłożeniem. W trakcie wyłożenia wpłynęły uwagi, 
i część tych uwag nie została uwzględniona przez Pana Burmistrza. Procedura planu miejscowego, żeby była 
prawidłowa formalnie. Państwo uchwalając plan miejscowy, muszą mieć świadomość o nie uwzględnionych 
uwagach i o konieczności podjęcia decyzji. Czy podejmują Państwo, czy podtrzymują Państwo stanowisko 
Pana Burmistrza. Dlatego też przed podjęciem uchwały, należy przegłosować, chociażby do protokołu, bądź 
w inny sposób, to jest Państwa decyzja, sposób rozpatrzenia tych uwag. Uwagi mają Państwo w załączniku 
nr 2, do uchwały, szczegółowo opisane, a też był one omówione na Komisji. Dziękuję bardzo.  
Piotr Kapera 
Dziękuję bardzo. Czy Państwo, jeszcze, Radni, by chcieli zabrać głos w tej sprawie, w sprawie nawet tych 
uwag, które mieliśmy przełożone na Komisji?  
To proponuję, proszę Państwa, aby przegłosować teraz decyzję... znaczy, że podtrzymujemy decyzję 
Burmistrza w sprawie uwag, które były wniesione. [Wtrącenie Radnego - dźwięk niezrozumiały] Właśnie... 
I były omówione.  
Przystępujemy proszę Państwa do głosowania. Kto jest za tym, aby podtrzymać decyzję Burmistrza, 
w sprawie uwag? Proszę o podniesienie ręki. Kto jest przeciwny? Kto się wstrzymał? 
14 Radnych głosowało za podtrzymaniem decyzji Pana Burmistrza w sprawie uwag.  
Teraz przystępujemy do uchwały, i jest wniosek, aby przyjąć tą uchwałę bez czytania. Kto z Państwa Radnych 
jest za tym, aby przyjąć uchwałę bez czytania? Proszę o podniesienie ręki. Kto jest przeciwny? Kto się 
wstrzymał?  
Przystępujemy zatem do głosowania.  
Wynik głosowania jest następujący, 14 Radnych głosowało za przyjęciem miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego.  
I ostatni pkt, jeżeli chodzi o podejmowanie uchwał na dzisiejszej sesji. Jest to punkt e), przyjęcie 
sprawozdania z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego za rok 2021. Temat nie został... nie zdążyliśmy omówić na 
Komisji, więc proszę, o teraz Pana Kamila o zabranie głosu i objaśnienia tej uchwały.  
Kamil Sobota 
Dzień dobry raz jeszcze. W związku z obowiązkiem sprawozdawczym, wynikającym z uchwały o działalności 
pożytku publicznego i wolontariacie. Chciałbym Państwu przedstawić sprawozdanie z realizacji programu 
współpracy z organizacjami pozarządowymi. Na początku zostały spełnione wszystkie kryteria mające na celu 
uchwalenie rocznego programu współpracy Gminy Radłów z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego. Ten program został uchwalony 10 grudnia 2020 
r. jako główne, priorytetowe zadania, uchwaliliśmy, że będą to, upowszechnianie kultury fizycznej i sportu 
oraz ochrona dóbr kultury i dziedzictwa narodowego, podtrzymywanie tradycji narodowej oraz oświaty. 30 
grudnia 2020 r, Rada Miejska uchwaliła natomiast warunki i tryb finansowania zadania własnego Gminy 
Radłów. 7 stycznia, zarządzeniem o otwartym konkursie ofert, Pan Burmistrz, tutaj właśnie, uchwalił... 
Znaczy, Pan Burmistrz zarządzeniem tutaj powołał Komisję Konkursową oraz ogłosił konkurs dotyczący tych 
zadań, o których wspomniałem. Do konkursu przystąpiły 2 stowarzyszenia. I było to Stowarzyszenie Na Rzecz 
Rozwoju Sportu, Rekreacji i Turystyki 'Start' w Radłowie oraz Ludowo - Uczniowski Klub Sportowy 'Radłovia 
Radłów' w Radłowie. Złożone zostały 2 oferty. Obydwie zostały uwzględnione. I tutaj macie Państwo podane 



jakie zostały kwoty, jakie były wnioskowane, jak zostały przydzielone na poszczególne zadania. Ludowo - 
Uczniowski Klub Sportowy otrzymał 40000,00 złotych, i Stowarzyszenie Na Rzecz Rozwoju Sportu, Rekreacji 
i Turystyki w Radłowie również otrzymało 40 000,00 złotych. Ja tak w skrócie, może podam, że 
Stowarzyszenie Na Rzecz Rozwoju Sportu, Rekreacji i Turystyki Radłów, skupiło się na organizacji imprez 
oraz zajęć sportowych. Natomiast Ludowo - Uczniowski Klub Sportowy 'Radłovia Radłów' miał za zadanie 
organizacje gminnych zawodów, w ramach współzawodnictwa sportowego dzieci i młodzieży, czyli tak 
zwanych zawodów szkolnych oraz organizacje kluczowych imprez typu triathlon oraz wspieranie Miejsko-
Gminnej Akademii Sportu w Radłowie. To tak myślę, że w skrócie. Jeżeli są jakieś pytania, to ja chętnie 
odpowiem.  
Piotr Kapera 
Dziękuję bardzo. Czy są jakieś pytania od Państwa Radnych? Nie widzę. Przystępujemy... Jest wniosek, aby 
przyjąć uchwałę bez czytania. Kto z Państwa Radnych jest za takim wnioskiem? Proszę o podniesienie ręki. 
Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał?  
Przystępujemy zatem do głosowania. Proszę o naciśnięcie przycisków.  
Za przyjęciem uchwały głosowało 14 Radnych.  
Na tym zakończyliśmy dzisiaj podejmowanie uchwał. I przechodzimy do pkt. już ostatniego, Pkt 5. wolne 
wnioski i zakończenie obrad XLV Sesji Rady Miejskiej w Radłowie. Czy ktoś z Państwa Radnych? Bardzo 
proszę, Pan Radny Śmiałkowski.  
Piotr Śmiałkowski 
Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie Burmistrzu. Ponieważ nie było pkt. składanie interpelacji, 
a w ostatnim czasie do mnie, od mieszkańców z ul. Poległej, to jest rejon skrzyżowania z ul. Przelotową, 
został doręczony z podpisami... To znaczy prośba. I ja tutaj w imieniu mieszkańców ul. Poległych, głównie 
rejonu skrzyżowania wyżej wymienionego, z ul. Poległą, składam interpelację dotyczącą zamontowania progu 
spowalniającego w tej okolicy. Prośbę motywuje tym, iż mieszkańcy skarżą się na wzmożony, uciążliwy ruch 
i nadmierną prędkość kierowców. Nadmieniam, że mieszkańcami są głównie osoby starsze. Załącznikiem do 
tej prośby są podpisy mieszkańców. Dziękuję.  
Wiesław Armatys 
Potraktujemy to jako interpelacje złożona w okresie, taką, między sesjami, bo dzisiaj nie ma tego w porządku 
obrad, ale to przecież nie będziemy kłopotu robić, i będziemy się odnosić do tego.  
Piotr Kapera 
Dziękuję bardzo. Czy ktoś z Państwa Radnych ma jeszcze jakąś sprawę do załatwienia? Czy ktoś z sali chciałby 
zabrać głos?  
Wiesław Armatys 
Zapraszam Państwa na Święto Konstytucji 3 Maja, i bardzo proszę o wywieszenie flagi, mobilizowanie 
społeczeństwa do tego, aby godnie uczcić dzień flagi i dzień uchwalenia konstytucji. Jest jakiś tradycyjnie 
skromny program obchodów, ale zapraszam w imieniu Pana Burmistrza i Przewodniczącego pewnie, też 
zaprosi za chwilę wszystkich do uczestnictwa w białej, 31 rocznicy z tego co pamiętam.  
Piotr Kapera 
Ja również Państwa Radnych, szczególnie, zapraszam na uroczystości. Żebyśmy po prostu byli wszyscy. 
Do złożenia kwiatów, żebyśmy po prostu byli wszyscy, ci co mogą. No mam nadzieję, że tym razem 
frekwencja dopisze. Dziękuję bardzo. Zamykam obrady Sesji Rady Miejskiej w Radłowie.  
 


